



Sample Collection and Chemical Testing of Food Products

Amendment # 10

Services de prélèvement d'échantillons et l'analyse chimique des produits alimentaires

Modification N° 10

Question 1:

Our bid package included Offers for 4 of the required tests. For each of these we included 4 hard copies + 3 soft copies (each soft copy on a separate USB). It was our understanding from the wording of the RFSO document that for the Financial Offer, we only needed to include 2 hard copies + 1 soft copy (on USB), for the ENTIRE package, so our complete Bid package for the 4 tests only includes 2 hard copies + 1 soft copy Financial Offer Sheet.

Can you please advise us if this will be acceptable given that there appears to have been some confusion?

Answer 1:

Please refer to Amendment # 8 – Question # 4.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN THE SAME.

Question 1 :

Notre soumission comprend des offres pour 4 des tests requis. Pour chacun d'elles, nous avons inclus 4 copies papiers et 3 copies électroniques (chacune sur une clé USB unique). Nous avons compris du texte de DOC que, pour l'offre financière nous n'avions besoin d'inclure que 2 copies papiers et 1 copie électronique (sur clé USB), pour une soumission complet, donc notre soumission pour les 4 testes ne comprend que 2 copies papiers et une copie électronique de la fiche d'offre financière.

Pourriez-vous nous dire si ceci sera acceptable étant donné qu'il semble y avoir eu une certaine confusion de la part d'autres offrants, et que la nouvelle prolongation n'a été fournie que 2 jours ouvrables ?

Réponse 1 :

Veuillez consulter la modification n° 8 - question n° 4.

TOUS AUTRES TERMES ET CONDITIONS RESTENT INCHANGÉS.